
Национален съвет за радио и телевизия 

Протокол 

№ 63 

от заседание, състояло се на 19.10.1999 г. 

присъстващи: Ал . Томов, доц. Г. Лозанов, Св. Божилова, Д. Коруджиев, 
проф. Т. Жечев, Ал . Иванов, доц. Нели Огнянова, Иво Драганов 

и Йосиф Сърчаджиев 

Дневен ред 

1. Приемане на Протокола от извънреднато заседание, състояло се на 
14.10.1999Г. 

2. Обсъждане на процедурата по лицензирането на национален РТО. 
3. Обсъждане на писмата за нарушенията в БНТ. 

РАЗНИ 

1. Протест от Асоциацията на музикалните продуценти. 
2. Писмо от "Центрум груп - Сафия" АД 

По точка "първа" 

Съветът приема единодушно формулировката по отношение на взетото 
решение за Бюлетина на НСРТ. 

По точка "втора" 

Съветът уточни процедурата по лицензирането на национален РТО: 
1. От 19.10.1999г. започва четенето на подадените документи. 
2. На 25.10.1999г.да се изслушат докладите на редовно заседание на 

Съвета. 
3. На 28.10.1999г. окончателно произнасяне по лицензирането.В 11.00 

часа приемане на график за срещи с кандидатите и в 17.00 часа 
пресконференция. 

4. На 1, 2 и 3.10.1999г. срещи и събеседване с кандидатите. 



Във връзка с лицензирането г-н Иво Драганов отново постави въпроса за 
техническите параметри на надземната мрежа. 

Г-н Александър Томов предложи г-н Коруджиев да напише Доклад за 
работата с ДКД за синхронизиране на лицензирането. 

По точка "трета" 

Г-н Александър Иванов предложи Генералният директор на БНТ да 
представи в НСРТ Програмна концепция и Структура, по която се извършва 
реформата в телевизията. В тази връзка да се проверят договорите за 
назначаване на генералните директори на БНТ и БНР и дали те дават 
основание за контрол от страна на НСРТ . 

Г-н Драганов изказа мнение да не се превишават правомощията на 
НСРТ и според него реформата в БНТ не се прави по логичен път. 

Г-жа Божилова предложи да се изисква информация от БНТ по етапи за 
реформата по силата на договора с който е назначена г-жа Попова. Да се 
проведе диалог и така НСРТ да бъде коректив за правилното и целесъобразно 
провеждане на реформата. 

Съвета прие предложението на г-жа Божилова да бъде решение по 
точка "трета". 

По точка "разни" 

За протеста на музикалните продуценти Съвета взе решение да бъде 
поискано мнението на юрист. 

Писмата от "Центрум груп - София" АД и област Враца да се дадат на г-н 
Шабански за проверка. 

По предложение на г-н Шабански за нарушения от "Верея кабел" и "Ефир 
2" на БНТ , Съвета взе решение да бъде поискан доказателствен материал. 

Съветът взе решение да се продължи наблюдението на предизборната 
кампания по места където предстои балотаж и бъде заплатено допълнително 
на съответните наблюдатели. 



Присъствали: 

Д. Коруджиев: 

Св. Божилова: 

доц. Лозанов: 

доц. Н. Огнянова: 

Председател: 

/Ал. Томов/ 

Секретар: 

I Иво Др^ ганов7^ : 

Изготвил протокола: / е/ 
Жана Витанойа 


